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Nr Vraag 

1 Wat is de stand van zaken van het wetsvoorstel bevordering 
mediation? Wanneer wordt dit wetsvoorstel naar verwachting naar 
de Kamer gestuurd? 

2 Hoe beoordeelt u uw doelstelling voor 2016 voor het afpakken, 
gezien in het licht van het totale criminele vermogen en gezien in 
het licht van de realisatie in 2016? 

3 Kunt u een gedetailleerd overzicht geven van alle momenten dat 
extra geld naar de begroting van het Ministerie van Veiligheid en 
Justitie voor het jaar 2016 is gegaan? 

4 Waarom zijn de doelstellingen van het ophelderingspercentage 
voor straatroven en woninginbraken niet gehaald? 

5 Wat is het totaal aantal aangiftes dat is gedaan in 2013, 2014, 2015 
en 2016? Hoeveel hoger of lager was dit aantal in percentages in 
2016 ten opzichte van 2015? 

6 Kunt u een meerjarig overzicht geven van het percentage 
slachtoffers van misdrijven dat aangifte doet aan de hand van 
gegevens over slachtofferschap en niet-geregistreerde criminali-
teit, uitgesplitst naar soort misdrijf? 

7 Kunt u aangeven welke kwantitatieve doelstelling u nastreeft voor 
het verhogen van de aangiftebereidheid? 

8 Wat zijn de totale opbrengsten uit verkeersboetes geweest in 2013, 
2014, 2015 en 2016? Wat is de gemiddelde hoogte van verkeers-
boetes in deze jaren? 

9 Hoeveel fte bij de nationale politie was in 2016 ten opzichte van 
2015 meer of minder beschikbaar ten behoeve van verkeershand-
having? 

10 Hoeveel fte komt de Koninklijke Marechaussee tekort om Schiphol 
te voorzien van adequate beveiliging? 

11 Hoeveel personen met een nog openstaande boete of straf zijn 
dankzij het systeem Executie & Signalering (E&S) tegen de lamp 
gelopen? 

12 Op welke wijze wordt klachtbehandeling verbeterd bij de nationale 
politie? 

13 Wat zijn de financiële gevolgen van de motie-Van Nispen om af te 
zien van de maatregel een maximum in te stellen voor het aantal 
punten dat een advocaat binnen het stelsel kan verdienen? 

14 Kunt u van de verschillende High Impact Crimes (overvallen, 
straatroven en woninginbraken) aangeven hoeveel van deze zaken 
zijn opgepakt? Wat is, per indicator, het oplossingspercentage? 

15 Kunt u van de aanpak cybercrime (aantal complexe onderzoeken 
naar cybercrime en aantal reguliere onderzoeken naar cybercrime) 
aangeven hoeveel van deze zaken zijn opgepakt? Wat is, per 
indicator, het oplossingspercentage? 

16 Hoeveel van de 2794 horizontale fraudezaken aangeleverd bij het 
openbaar ministerie (OM) zijn opgepakt, afgedaan en/of opgelost? 

17 Kunt u een schatting geven van de omvang van de handel in en 
productie van harddrugs in Nederland? 

18 Is er in meerjarig perspectief bezien sprake van een daling of 
stijging van handel en productie van harddrugs of blijft het gelijk? 

19 Hoe beoordeelt u de opsporing van de handel in en productie van 
harddrugs? 

20 Wanneer wordt het wetsvoorstel stelselvernieuwing rechtsbijstand 
naar de Kamer gezonden? 
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21 Kan worden gereageerd op de uitspraak van voormalig Staatsse-
cretaris Teeven over de gedachte achter de bezuinigingen op de 
gefinancierde rechtsbijstand, namelijk: «Verdere verstrenging van 
het strafrecht zat er nu niet meer in», zegt Teeven. «Toen heb ik me 
toegelegd op de bezuiniging op de advocatuur. Het is een andere 
manier om hetzelfde effect te bereiken. Als je aan een advocaat 
niet al te veel tijd geeft om aan een verdachte te besteden, dan 
wordt het ook niet zo veel, die verdediging.» (https://
www.groene.nl/artikel/onrust-en-botte-bijlen) In hoeverre heeft 
deze uitspraak gevolgen voor de rechtmatigheid van de betref-
fende bezuinigingen? Is dit niet een geheel andere reden dan 
destijds aangevoerd bij de bezuiniging (namelijk, het op orde 
brengen van de overheidsfinanciën) en dat om die reden de 
doorgevoerde bezuinigingen teruggedraaid moeten worden? Zo 
nee, waarom niet? 

22 Wat zijn de «voorzichtige signalen» dat de omvang van buitenge-
rechtelijke geschiloplossing toeneemt? Valt mediation hier ook 
onder? 

23 Waarom is het te vroeg om de effectiviteit van de onder het kopje 
«Rechtspraak» genoemde wetgeving te kunnen vaststellen, terwijl 
sommige van de genoemde wetten uit 2010, 2011, 2012 en 2013 
komen? Zijn de effecten van die wetten nog niet zichtbaar? Zo ja, 
wat zijn die effecten? Zo nee, waarom niet? 

24 Wat is de reden dat de omvang van de buitengerechtelijke 
geschiloplossing toeneemt? 

25 Wat is de reden dat het aantal rechtszaken daalt? 
26 Wanneer zijn de definitieve wetsevaluaties beschikbaar? 
27 Hoeveel medewerkers van de politie zijn in 2016 nog niet fysiek en 

administratief geplaatst? Op welke termijn verwacht u deze 
herplaatsingen afgerond te hebben zodat iedere medewerker 
fysiek en administratief geplaatst is? 

28 Wat is de laatste stand van zaken met het oog op de norm 1 
wijkagent op 5.000 inwoners? Wanneer verwacht u dat deze norm 
wordt behaald? 

29 Op welke wijze is de bijzondere bijdrage van 48 miljoen euro voor 
de verkeershandhavingsteams precies besteed? 

30 Wat zijn de kosten wanneer aspiranten niet meer 100%, maar 
slechts voor 40% meetellen in de operationele sterkte? 

31 Op welke wijze is de bijzondere bijdrage van 14 miljoen euro voor 
cybercrime precies besteed? 

32 Wat zijn de (verwachte) financiële consequenties van de wet 
raadsman bij politieverhoor dat per 1 maart 2017 in werking is 
getreden? 

33 Kunt u een overzicht geven van alle financiële overschrijdingen 
van het project Kwaliteit en Innovatie bij de rechtspraak? 

34 Is er zicht op het aantal advocaten dat geen verhoorsbijstand meer 
leveren omwille van de vergoeding door de overheid? Kan het 
antwoord worden toegelicht? 

35 Waarom is ongeveer 30 miljoen euro minder aan griffierechten 
geïnd dan is begroot? 

36 Hoe kan het dat de uitgaven aan rechtsbijstand circa 28 miljoen 
euro hoger zijn dan in de begroting was voorzien? 

37 Hoe vaak is het de afgelopen tien jaar gebeurd dat het beroep op 
rechtsbijstand hoger was dan in de begroting voorzien? 

38 Kunt u een overzicht geven van de jaarlijkse uitgaven aan 
rechtsbijstand van de afgelopen tien jaar? 

39 Wat wordt bedoeld met Mutatie Vordering Raad voor Rechtsbij-
stand? 
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40 Is het de bedoeling dat het budget voor de Autoriteit Persoonsge-
gevens omhoog gaat als de Europese regelgeving omtrent 
gegevensbescherming in werking is getreden? 

41 Kan nader worden uitgelegd wat de rol is van het College voor de 
Rechten van de Mens bij normontwikkeling? 

42 Wat kan worden ondernomen tegen gemeenten die het I-criterium 
niet toepassen? Wordt dit ook gedaan? 

43 Aan welke termijnen moet worden gedacht voordat maatregelen 
tegen ondermijnende criminaliteit, zoals ingezet tijdens het 
Nederlands EU-voorzitterschap in de eerst helft van 2016, ten 
uitvoer worden gelegd? 

44 Wat zijn de eerste ervaringen met de pilot «24/7 meldlijn mensen-
handel» die op 1 juni 2016 door CoMensha is gestart? 

45 Hoeveel coffeeshops kende Nederland op 1 januari 2016? Hoeveel 
waren dat er op 1 januari 2017? 

46 Hoeveel gemeenten werken actief met het ingezetenencriterium? 
Zijn er gemeenten die expliciet hebben aangegeven niet met het 
ingezetenencriterium te (willen) werken? Zo ja, hoeveel? 

47 Kan verder en cijfermatig worden onderbouwd waarom de pilot 
verhoorstudio’s niet voortgezet wordt? Welke initiatieven bent u 
voornemens te nemen om de aangiftebereidheid onder slachtof-
fers van mensenhandel op alternatieve wijze te bevorderen? 

48 Kunt u een beschrijving geven van de omvang en de werkwijze van 
de mensensmokkelorganisaties met de Middellandse Zee en/of de 
Noordzee als werkterrein? 

49 Waren er in Nederland geregistreerde NGO’s die zich in 2016 met 
mensensmokkel bezig hielden? Worden deze misdrijven door het 
OM onderzocht en wordt er vervolging ingesteld? Zo nee, waarom 
niet? 

50 Heeft u kwantitatieve doelstellingen vastgesteld als het gaat om 
mensensmokkel? Zo ja, welke en heeft u deze kunnen realiseren? 
Zo nee, hoe beoordeelt u of uw beleid afdoende en succesvol is? 

51 Kunt u aangeven hoeveel mensen in 2016 illegaal via mensen-
smokkel Nederland zijn binnengekomen? 

52 Wat gebeurt er met mensen die via mensensmokkelaars de EU 
binnen worden gesmokkeld? 

53 Wat gebeurt er met mensen die via mensensmokkelaars onderweg 
zijn naar het Verenigd Koninkrijk en worden ontdekt? 

54 Kan worden toegelicht hoe het komt dat de verplichtingen van het 
OM bijna 200 miljoen euro hoger uitvallen? Welke eventuele 
gevolgen heeft dit voor het beleid en het budget van het OM? 

55 Wordt de 156 miljoen euro die meer is afgepakt van crimineel 
vermogen dan begroot, een op een gebruikt om andere afpakacties 
en -onderzoeken mee te financieren? 

56 Hoe kan het dat het Centrum voor Criminaliteitspreventie en 
Veiligheid in 2016 subsidie heeft ontvangen, terwijl in de vastge-
stelde begroting voor het jaar 2016 staat dat de subsidie voor het 
CCV 0 euro is? 

57 Hoeveel personen hebben in 2016 gebruik gemaakt van het 
Uitstapprogramma prostituees? 

58 Hoe worden de tegenvallende ontvangsten op boeten en transac-
ties opgevangen? 

59 Kan nader worden ingegaan hetgeen wordt gesteld over het 
afpakken van ketengelden? Waar vandaan zijn welke gelden 
overgeheveld naar de Fiscale Inlichtingen- en Opsporingsdienst 
(FIOD) en de nationale politie? Waar is het exact voor ingezet? 
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60 Op welke wijze is de tegenvaller van circa 103 miljoen euro op 
reguliere boeten en transacties opgevangen? Hoeveel vacatures bij 
de teams Verkeer zijn nog niet ingevuld? Hoeveel zijn dat er meer 
of minder ten opzichte van 2015? Wat is de stand van zaken wat 
betreft de software-update van de mobiele radarsets? Hoeveel 
mobiele radarsets zijn door deze update momenteel nog niet in 
gebruik? Op welke termijn verwacht u dat de teams Verkeer weer 
op volle sterkte zijn, alle mobiele radarsets weer in gebruik zijn en 
de na-ijleffecten van de cao-acties van de politie zijn uitgewerkt? 
Welke inkomsten verwacht u in 2017 wat betreft boeten en 
transacties? 

61 Kunt u een schatting geven van het totale crimineel vermogen dat 
in aanmerking komt voor «afpakken»? 

62 Kan worden toegelicht wat het vacaturepercentage bij de teams 
verkeer is? Kan hierbij een vergelijking worden gemaakt van de 
jaren 2015, 2016 en de beschikbare cijfers over 2017? 

63 Wat was het aantal staandehoudingen in 2016? Kan hierbij een 
vergelijking worden gemaakt van de jaren 2015, 2016 en de 
beschikbare cijfers over 2017? 

64 Wat behelzen de na-ijl effecten van de CAO-acties van de politie? 
65 Wat verklaart de daling van het gemiddelde tarief van de snel-

heidsboetes? Klopt de stelling dat hiermee vooral relatief kleine 
snelheidsovertredingen worden beboet? 

66 Wat verklaart de toename van het aantal beschikkingen vanuit de 
trajectcontrolesystemen en flitspalen? 

67 Wat is de reden dat het aantal opgelegde strafbeschikkingen 
achterblijft op de raming? 

68 Wordt ingezet op verhoging van het ophelderingspercentage van 
High Impact Crimes? Zo ja, op welke wijze? Heeft deze aanpak 
resultaat? 

69 Heeft het Centrum voor Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CCV) 
in de jaren 2015 en 2016 0 euro ontvangen? Hoe heeft het CCV dan 
kunnen functioneren? 

70 Waarom is de realisatie voor adoptiegerelateerde zaken aanzienlijk 
lager uitgevallen dan de raming? 

71 Bent u van plan het budget voor de Garantstellingsregeling 
faillissementscuratoren te verhogen nu blijkt dat het niet toerei-
kend is geweest? 

72 Wat moet worden verstaan onder een «maatschappelijk aanvaard-
baar bestaan»? 

73 Wat wordt bedoeld met een technische herverdeling binnen artikel 
34.5? 

74 Hebben de veiligheidshuizen gereageerd op het feit dat er minder 
geld is uitgegeven aan veiligheidshuizen? Zo ja, wat was hun 
reactie? Welke gevolgen heeft dit gehad voor de aanpak van 
jeugdcriminaliteit? Zullen de overgebleven gelden alsnog worden 
ingezet voor het programma risicojeugd en jeugdgroepen? 

75 Is er een bewezen causaal verband tussen de vermindering van de 
recidive en de gedragsinterventies die die zijn uitgezet voor 
jeugdigen met een taakstraf? 

76 Hoeveel jeugdigen waren er in 2016 aan elektronisch toezicht 
verbonden? 

77 Is er na de recente wereldwijde cyberaanval nog steeds geen 
noodzaak tot afwijkingen van het voorgenomen beleid om door 
effectieve samenwerking in risico- en crisisbeheersing grootscha-
lige uitval, verstoring of aantasting van de continuïteit van de 
samenleving te voorkomen of te minimaliseren? 

78 Wat is de verklaring voor «-299» voor «Onderzoeksraad voor 
Veiligheid»? Kunt u dat uitleggen? 
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79 Hoe groot was het bereik van NL-Alert bij de bevolking van 12 jaar 
en ouder in 2015 ten opzichte van 2016 (58%)? Wanneer verwacht 
u dat het Project NL-Alert afgerond zal zijn? Welke percentage van 
de bevolking van 12 jaar en ouder zal hiervoor bereikt moeten zijn? 

80 Hoeveel kosten hebben verschillende gemeenten sinds het klappen 
van het bed bad brood-overleg zelf moeten maken om uitgeproce-
deerde mensen op te vangen? 

81 Hoe is de vluchtelingenstroom die via Libië naar Italië komt 
opgebouwd? Kunt u daarbij een onderscheid maken naar 
nationaliteit? 

82 Welk percentage vluchtelingen dat via Libië is gekomen heeft asiel 
gekregen in 2016? 

83 Hoeveel mensen zitten er «vast» aan de grenzen van Europa? Kunt 
u daarbij een uitsplitsing maken per land? 

84 Hoeveel nieuwe Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) 
opvanglocaties worden er nog gebouwd? 

85 Hoeveel bestaande COA locaties worden er gesloten? 
86 Wat gebeurt er met het personeel van COA locaties die worden 

gesloten? 
87 Wat voor bezwaren tegen het sluiten van COA locaties zijn er 

geweest? Kunt u daarbij een onderscheid maken tussen bezwaar 
wegens gemaakte kosten en bezwaar wegens de band van de COA 
bewoners met de plaatselijke bewoners? 

88 Welke afspraken zijn er gemaakt tussen gemeente en het ministe-
rie over vergoeding van de kosten die al zijn gemaakt voor 
COA-locaties? 

89 Wordt een reservecapaciteit achter de hand gehouden indien de 
instroom weer groter wordt? Hoe groot is die? 

90 Wordt er in de opvangcapaciteit rekening mee gehouden dat er 
voor september 2017 nog 4000 mensen uit Griekenland en Italië 
naar Nederland herplaatst moeten worden? 

91 Hoeveel COA-medewerkers zijn in 2016 aangenomen en van 
hoeveel is het contract beëindigd? Kunt u hierbij aangeven hoeveel 
van hen bij het COA zelf in dienst waren en hoeveel via een 
uitzendbureau hun werkzaamheden hebben verricht? 

92 Hoeveel is in 2016 besteed aan de scholing van nieuwe COA-
medewerkers? Hoeveel van de medewerkers die in 2015 scholin-
gen als nieuwe medewerker hebben gekregen verloren in 2016 hun 
baan? 

93 Hoeveel IND-medewerkers zijn in 2016 aangenomen en van 
hoeveel is het contract beëindigd? Kunt u hierbij aangeven hoeveel 
van hen bij de Immigratie- en Naturalisatie Dienst (IND) zelf in 
dienst waren en hoeveel via een uitzendbureau hun werkzaamhe-
den hebben verricht? 

94 Hoeveel is in 2016 besteed aan de scholing van nieuwe IND-
medewerkers? Hoeveel van de medewerkers die in 2015 scholin-
gen als nieuwe medewerker hebben gekregen verloren in 2016 hun 
baan? 

95 Waarom is er slechts 8,8 miljoen bij de asielreserve gekomen 
waardoor die van meer dan 800 miljoen euro naar iets meer dan 
330 miljoen euro is gedaald? 

96 Op welke manier draagt eerstelijns opvang in Nederland bij aan 
ontwikkeling van de armste landen? 

97 Hoe kan het dat de kosten voor de Return- and Emigration 
Assistance from the Netherlands-regeling (REAN) zijn toegenomen 
terwijl deze voor de veilige landen is afgeschaft? 

98 Voor welke landen is er nog een REAN-regeling? 
99 Hoeveel kinderen zijn er in 2016 uitgezet? Kunt u daarbij hun 

leeftijd aangeven op het moment van uitzetten en of zij vrijwillig 
dan wel gedwongen zijn vertrokken? 
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100 Kunt u aangeven hoeveel asielverzoeken er zijn ingediend op basis 
van LHBTI-oriëntatie? Hoeveel daarvan zijn ingewilligd? 

101 Hoeveel fte aan hoor- en beslismedewerkers is er bij de IND? 
Hoeveel daarvan is specifiek getraind op LHBTI-sensitiviteit? 

102 Hoe worden hoor- en beslismedewerkers van de IND getraind op 
LHBTI-sensitiviteit? Hoe verliep dit bij het inwerken van nieuwe 
medewerkers ten tijde van de hoge instroom? 

103 Wanneer zal de kwalitatieve evaluatie van de meldplicht, borgsom 
en andere alternatieven worden afgerond? Welke invloed kunnen 
de uitkomsten van de evaluatie hebben op het feit dat Nederland 
zitting heeft genomen in de werkgroep van de Raad van Europa 
om binnen Europa de alternatieven breed uit te dragen? 

104 Heeft de aanpassing van de bekostigingssystematiek van het COA 
en de Official Development Assistance (ODA) toekenning effect 
voor de totale bedragen vanuit de ODA middelen richting het 
COA? Zo ja, welke? 

105 Wat is de reden dat het COA jaarverslag na medio mei wordt goed 
gekeurd? 

106 Heeft Vluchtelingenwerk Nederland bij het uitoefenen van haar 
voorlichtingstaak en het bieden van ondersteuning aan de 
vreemdelingen in de asielprocedure, ook de taak te voorkomen dat 
asielzoekers nodeloos procedures stapelen? Zo nee, waarom niet? 
In hoeverre wordt ondersteuning geboden aan vreemdelingen 
afkomstig uit veilige landen? 

107 Wat zijn de resultaten van het project hoge instroom en welke 
appreciatie wordt daaraan gegeven wanneer dat afgezet wordt 
tegen de kosten van het project? 

108 Hoeveel van de taakstelling van 90 miljoen euro voor Dienst 
Justitiële Inrichtingen (DJI) is daadwerkelijk uitgevoerd? 

109 Hoeveel van de taakstelling van 92,2 miljoen euro voor de 
Rechtspraak is daadwerkelijk uitgevoerd? 

110 Hoeveel van de taakstelling van 51,5 miljoen euro voor het OM is 
daadwerkelijk uitgevoerd? 

111 In hoeverre is bij de departementale taakstelling voor het OM van 
structureel 52 miljoen euro tot 2018 rekening gehouden met 
tussentijdse investeringen? Kan het antwoord (ook cijfermatig) 
worden toegelicht? 

112 In hoeverre is bij de departementale taakstelling voor de recht-
spraak van structureel 92 miljoen euro tot 2018 rekening gehouden 
met tussentijdse investeringen? Kan het antwoord (ook cijfermatig) 
worden toegelicht? 

113 In hoeverre is bij de departementale taakstelling voor DJI van 
structureel 90 miljoen euro tot 2018 rekening gehouden met 
tussentijdse investeringen? Kan het antwoord (ook cijfermatig) 
worden toegelicht? 

114 In hoeverre is bij de departementale taakstelling voor het 
Nederlands Forensisch Instituut (NFI) van structureel 5,7 miljoen 
euro tot 2018 rekening gehouden met tussentijdse investeringen? 
Kan het antwoord (ook cijfermatig) worden toegelicht? 

115 Hoe zijn de ernstige tekortkomingen in de inkoop bij het NFI 
ontstaan? Vanaf wanneer bestaan deze tekortkomingen? Welke 
gevolgen hebben deze tekortkomingen voor de bedrijfsvoering en 
de kwaliteit? 

116 Welke ernstige tekortkomingen in de inkoop heeft het NFI in 2016 
gemeld en hoe ernstig zijn de tekortkomingen? 

117 Kunt u de Kamer verder informeren over de projectorganisatie 
voor de inwerkingtreding van de nieuwe Europese Algemene 
Verordening Gegevensbescherming (AVG) in mei 2018? 

118 Waarom is de verwachte investering van 15 miljoen euro in 
ME-voertuigen doorgeschoven naar 2017? 
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119 Wat is de reden dat het aantal vorderingen tot gijzeling – voor een 
groot deel voor het niet-betalen van de boete voor bezit onverze-
kerd voertuig – fors is afgenomen? 

120 Wat houdt het aflossen van een egalisatieschuld in? Hoe vaak komt 
dit voor? Wat zijn de financiële consequenties? 

121 Kan de stand van de egalisatierekening van de Raad voor de 
rechtspraak over de afgelopen jaren worden gegeven? Wat zijn de 
verwachtingen voor 2017? 

122 Kan worden toegelicht waarom de totale baten en lasten van het 
NFI significant hoger zijn uitgevallen dan begroot? 

123 Wat verklaart de stijging van de kosten van de externe inhuur? 
124 Kan een toelichting worden gegeven op de doorbelaste kosten? In 

welke gevallen en op grond van welke uitgangspunten vindt 
doorbelasting plaats? 

125 Hoe komt het dat de totale ICT-kosten hoger zijn uitgekomen dan 
begroot? 

126 Kan uitgebreider worden toegelicht wat de redenen zijn dat er door 
het NFI twee keer zoveel geld is uitgegeven aan de inhuur van 
extern personeel? Hoe wordt in de toekomst voorkomen dat dit 
structureel wordt en meer wordt ingezet op eigen personeel? 

127 In hoeverre had de forse uitstroom van personeel bij het NFI 
kunnen worden voorkomen dat meer extern personeel moest 
worden ingehuurd? Kan het antwoord worden toegelicht? 

128 Is er meer of minder personeel bij het NFI uitgestroomd dan 
voorzien? 

129 Hoeveel fte aan eigen personeel is er nodig om de kernproductie te 
halen en hoeveel fte is daarvoor aanwezig? 

130 Wat zijn de overige oorzaken van het niet halen van de norm van 
95%? 

131 Wat wordt bedoeld met «Naamswijziging»? 
132 Is inmiddels duidelijk wat de consequenties zijn van de recente 

kostenverhoging van de aanvraag van een Verklaring omtrent 
gedrag? Kan het antwoord worden toegelicht? 

133 Wanneer zal het effect van een nieuwe tweede gang deurwaarder 
wel zichtbaar zijn? Kunt u de Kamer hierover informeren? 

134 Wat wordt bedoeld met de voorschotten aan de Raad voor 
Rechtsbijstand van 409 miljoen euro? 

135 Hoeveel bedroeg de overschrijding bij het Directoraat-Generaal 
Politie inzake juridische ondersteuning en waarvoor was deze 
overschrijding bedoeld? 

136 Welk percentage wijkagenten is er op dit moment? 
137 Hoeveel fte zit de politieorganisatie op dit moment nog boven het 

door het kabinet geplande fte’s? 
138 Hoeveel is er in 2016 in totaal geïnvesteerd in de politie, dus het 

totaal investeringen minus eventuele bezuinigingen? 
139 Hoeveel politiefunctionarissen, zowel intern als extern, verdienen 

boven de wnt-norm? 
140 Aan welke beleidskaders is de lokale driehoek c.q. het regionale 

niveau gebonden bij het opstellen van de gemeentelijke veilig-
heidsplannen c.q. het regionaal beleidsplan? 

141 Kunt u aangeven of de resultaten uit 2016 leiden tot een ambitieu-
zere doelstelling voor 2017 en die ver onder de resultaten van 2016 
liggen? 

142 Waarom is de impact van een eventuele daling van de aangiften 
op de resultaten niet bekend en wordt dit alsnog onderzocht? 

143 Wat is de verklaring voor het niet behalen van de doelstelling 
aantal OM-verdachten regulier (OM en Politie)? 

144 Wanneer zijn naar verwachting in alle regionale eenheden 
cyberteams actief? 
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145 Wat gaat u doen aan het onvoldoende prioriteren en vrijmaken van 
capaciteit voor reguliere onderzoeken, zodat de doelstelling in het 
vervolg wel wordt gehaald? 

146 Welke afspraken zijn er gemaakt om de toestroom van meldingen 
naar Nederland beheersbaar te houden? 

147 Hoe wordt het ophelderingspercentage voor woninginbraken en 
straatroven verhoogd nu de verbeteringen hier niet voor hebben 
gezorgd? 

148 Wat is de verklaring voor het feit dat de normen van de ophelde-
ringspercentages van ondermeer woninginbraak en straatroven 
niet is gehaald? 

149 Hoe beoordeelt u het uitgevoerde maatregelenpakket voor het 
verhogen van het oplossingspercentage voor woninginbraken, nu 
het percentage opgeloste woninginbraken in 2016 opnieuw onder 
de 10% blijft steken? 

150 Waarom wordt de schadeafhandeling verbeterd wanneer de 
uitvoering wordt belegd bij het Team Veilig en Gezond Werken van 
de dienst HRM? 

151 Is er een verklaring voor de verschillen in de instroom van 
medewerkers met een migrantenachtergrond, die in onder meer 
Rotterdam en Den Haag fors achterblijft bij die in Amsterdam? Zijn 
er verschillen in het diversiteitsbeleid bij de verschillende 
eenheden die de verschillen in instroom kunnen verklaren? 

152 Wanneer verwacht u dat de norm 1 wijkagent op 5.000 inwoners 
wordt behaald? Op welke wijze wordt dit gerealiseerd? Wat is de 
oorzaak dat het aantal wijkagenten in 2016 lager was dan in 2015? 

153 Hoe verklaart u het relatief hoge ziekteverzuim in de eenheden Den 
Haag en Limburg (7,8%)? 

154 Hoeveel van de circa 2 miljoen meldingen hebben in 2016 een 
zogenaamde «zinvolle terugkoppeling» gehad? Wat houdt een 
«zinvolle terugkoppeling» in? Op welke wijze beoordeelt de politie 
of een terugkoppeling zinvol is geweest? 

155 Welke afspraken zijn gemaakt tussen lokale partijen en de politie 
om de samenvoeging zo snel mogelijk te realiseren en kan een 
indicatie worden gegeven voor de realisatie? 

156 Op welke termijn verwacht u dat de Landelijke Meldkamerorgani-
satie overal op het juiste schaalniveau zullen zijn? Welke kosten 
gaan gepaard met deze vertraging? 

157 Wat is de oorzaak dat het ziekteverzuim in 2016 0,2% hoger was 
dan in 2015? Hoe gaat u deze neerwaartse trend aanpakken? Op 
welke wijze vangen basisteams die met langdurig zieke collega’s te 
maken hebben het gemis in capaciteit op? 

158 Wat zijn de gevolgen nu er onvoldoende rekening is gehouden met 
de capaciteit die nodig is om de rijvaardigheid op basis van de 
brancherichtlijn 2014 te onderhouden en de inrichting van een 
afdeling Rijvaardigheid en Rijveiligheid nog zeker een jaar zal 
vergen? 

159 Welke ingezette trajecten worden in het laatste jaar van de 
korpsvorming afgerond? 

160 Is het probleem van inflexibiliteit opgelost zodat de politie nu wel 
kan inspelen op de verschillende maatschappelijke ontwikkelingen, 
zoals nieuwe criminaliteitsvormen, big data, hoger veiligheidsge-
voel, meer preventie en er geen inefficiënties ontstaan? 

161 Waarom is het eigen vermogen in 2016 verder gedaald? Tot welke 
grens kan het eigen vermogen dalen? Verwacht u dat deze grens 
gehaald wordt? Waarom wel of waarom niet? 

162 Hoe vaak is in 2016 het Automatic Number Plate Recognition-
systeem gebruikt om nummerborden op te zoeken? 

163 Kunt u enkele specifieke voorbeelden noemen van kostenvoorde-
len behaald door de inkoopafdeling van de nationale politie? 
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164 Na hoeveel van de 10779 ingekomen klachten heeft terugkoppeling 
naar de melder van de klacht plaatsgevonden? 

165 Hoeveel medewerkers binnen de politieorganisatie hebben nog 
niet alle benodigde stappen in het screeningsproces doorlopen? 

166 Welke voorzieningen worden voorbereid dan wel overwogen als 
beheersmaatregel inzake PTSS in de rechtspositie? 

167 Waarom is de totale bijdrage van 7 miljoen euro voor de Dienst 
Speciale Interventies (DSI) niet volledig besteed? 

168 Hoeveel studenten startten in 2014, 2015 en 2016 met een 
opleiding aan de Politieacademie? Hoeveel studenten stroomden 
in deze jaren in het politiekorps na het volbrengen van hun 
opleiding aan de Politieacademie? 

169 Hoeveel studenten studeren momenteel aan de Politieacademie? 
Hoeveel opleidingsplekken zijn er in totaal beschikbaar in de 
Politieacademie? Hoeveel plekken zijn daarvan Mbo en hoeveel 
Hbo? 

170 Wanneer is er helderheid over de vraag of de inkopen via het 
Dynamisch Aankoopsysteem (DAS) wel of niet onrechtmatig zijn?
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